
Výročná členská schôdza WPA CZ-SK 2024 

 
 

Dňa 12.10. 2024 sa uskutočnila avizovaná výročná členská schôdza World Pheasant 

Association Czech Republic and Slovakia zapsaný spolek v Zooparku Nehvizdy. Po príchode           

na parkovisko sa účastníci schôdze postupne presúvali do učebne, kde nás privítali majiteľ 

zooparku, a náš člen - Jiří Glatt, výbor nášho spolku a zahájili sme schôdzu. Keďže išlo o schôdzu 

volebnú a po kontrole prezenčnej listiny bolo zistené, že sa nás nezišla nadpolovičná väčšina           

a schôdza nie je uznášaniaschopná, bola schôdza ukončená. Následne bola zvolaná náhradná 

schôdza, ktorá spĺňa podľa stanov podmienky uznášaniaschopnosti.  

 

 

 

 

Po zahájení náhradnej schôdze nás výbor postupne oboznámil s činnosťou spolku v minulom, 

ale aj v tomto roku. Milým prekvapením hneď na úvod bolo pohostenie v podobe špeciality 

zooparku – chutného prírodného dezertu s názvom „mechový dort“. Podľa dohodnutého programu 

nám na začiatok pokladník Roman Kocourek predostrel správu o hospodárení spolku za rok 2023    

a poskytol výhľad na prebiehajúci rok. Za ním nám predseda Jakub Janosch porozprával o priebehu 

stretnutia ECBG 2023 v Prahe. Neskôr pútavo priblížil stretnutie chovateľov bažanta Edwardsovho 

2024 vo francúzskom Cléres. Medzitým nám Jakub spoločne s ďalšími členmi výboru objasnil 

skutočnosti a zmeny, ktoré sa udiali vrámci účasti nášho spolku na výstave Exota Olomouc 2023,   

čo vyústilo do významnej diskusie zúčastnených členov. Ďalej bola zhodnotená ďalšia pravidelná 

akcia nášho spolku, a síce Chovateľský deň v Bílých Poličanoch. Následne boli podľa programu 

prejednané správy projektov WPA CZ-SK: Bažant zlatý S 5000, Bažant Edwardsov a projekt 

Čiřikání.  

 

 

 

 

Po chutnom obede zo stravovacieho zariadenia zooparku sme sa pustili do ďalšieho bodu 

programu, ktorým bolo prejednávanie nového návrhu stanov. Postupne sme prešli spolu všetky 

články a v diskusii prejednali ich prípadnú zmenu alebo úpravu. Stanovy budú po spracovaní           

a vykonaní potrebných náležitostí k dispozícii na našich webovských stránkach. Posledným bodom 

programu bola voľba nového výboru na nasledujúce volebné obdobie. Po oboznámení sa                 



s kandidátmi sme pristúpili k voľbe a zvolili sme výbor v tomto zložení: Jakub Janosch, Anton 

Stankovič, Jakub Jorda, Robert Prokipčák a Roman Kocourek.  

 

 

 

 

Po ukončení voľby sme sa rozlúčili a kto mal záujem, pokračoval v návšteve zooparku jeho 

prehliadkou so samotným majiteľom a jeho pútavým rozprávaním. Výročná schôdza prebehla          

v príjemnom prostredí s príjemnou náladou. Prediskutovali sme všetky naplánované položky 

programu aj niekoľko neplánovaných. Veľká vďaka patrí Jiřímu Glattovi za poskytnutie priestorov 

na konanie schôdze aj za prehliadku zooparku s odborným výkladom, výboru spolku za doterajšiu 

odvedenú prácu aj usporiadanie schôdze a všetkým zúčastneným za ich účasť a spoluprácu.  
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